

PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2023-09-18

Närvarande: Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Fredrik Mathsson (FM), Kenneth Kall (KK), Tobias Lindstedt (TL), Niclas Werneskog (NW) och Stellan Ahnström (SA)
Ej närvarande: Göran Runesson

§ 1

På grund av resa var ej klubbens ordförande närvarande. Vice ordförande Fredrik Mathsson hälsade därför välkommen och öppnade kvällens möte. Inledning

§ 2

Ordförandens utdelade förslag till dagordning godkändes. Dagordning

§ 3

Till att justera dagens protokoll utsågs Kenneth Kall och Tobias Lindstedt. Justering

§ 4

RA relaterade punkter från föregående protokoll som påminnelse om beslut och vad som ska arbetas vidare med. Föregående möte

§ 5

Inkomna skrivelser:

- a/ Kultur & Fritid har meddelat att beslut om ansökta investeringsbidrag kommer att fattas först under oktober månad. Kultur & Fritid
- b/ Klubben hade fått en mailförfrågan från en person i samhällets närhet om vad FSOK erbjuder för orienteringsaktiviteter. RA hade svarat med vad vi erbjuder vilket tyvärr inte är så mycket när det gäller ren orientering. Han erbjöds att medverka till en nystart men det var han inte så intresserad av. OL-verksamhet

§ 6

Avgående skrivelser:

- a/ RA hade enligt tidigare beslut anmält KK och TL till föreläsningen av Loui Sand. NW hade uttryckt önskemål att även han önskade delta varför även han anmälde. Loui Sand
- b/ RA hade tillsammans med MK sänt ut påminnelser om betalning av årsavgiften till ett 10-tal medlemmar. Årsavgifter

§ 7

Rapporter:

- a/ KK och MK slutredovisade motionssektionens sommaraktivitet Naturpasset. Omkring 70 paket såldes varav 31 personer lämnade in sitt bildark för dragning av priser. Detta har skett och priserna är utdelade. Förberedelse har redan startat för nästa års arrangemang genom fotografering av möjliga platser att besöka. Tipspromenaderna börjar kommande söndag och omfattat denna höst 10 tillfällen. Motion
- b/ RA redovisade att orienteringssektionen anordnat Veteran-OL för Högländet vid grusgropen i Aplakulla. Gynnsamt väder lockade 65 deltagare att komma till start. Orientering
- c/ I ordförandens frånvaro fanns inga rapporter från skidsektionen. KK framförde att han samordnar resor med buss till Vasaloppet. Nya intresserade att åka med är välkomna. Skidor
- d/ SA informerade om läget med fönsterbytet i Lillsjöstugan. Fönstren är levererade och finns i Fintorp hos Peter. Som SA har uppfattat det så är arbetet inplanerat till den 29 september. Även om offerten omfattar full komplett montering och efterarbete, så planerar SA med någon övrig från anläggningskommittén att delta för städning m.m. Anläggning

RA påpekade att kommittén bör provtända elljusspåret belysning snarast för att se att det fungerar efter sommarens avstängning och upptäcka eventuella funktionsfel som bör åtgärdas så länge belysningen är lättillgänglig.

- e/ RA slutrapporterade deltagandet i Hitta Ut som slutade dagen före kvällens möte. Totalt har vi haft 903 unika deltagare och de har besökt 26 346 check-points, det vill säga nästan 30 platser per person. Utrustningarna ska samlas in och klubbarna träffas den 26 september för summering. Någon form av preliminär ekonomisk slutredovisning kommer då att lämnas.

Hitta Ut

Vad vi vet hittills så bör det bli ett tillfredsställande ekonomiskt utbyte av den arbetsinsats som gjorts av klubbarna. Inte minst då kommunen sponsrade med att betala all materiel som åtgick. Arrangemanget är i vart fall tänkt att genomföras i minst två år ytterligare. Materielen är betald men vi kan nog inte förvänta oss mer ekonomiskt stöd från kommunen utan hela resultatet i fortsättningen är beroende av hur mycket annonsintäkter vi kan få fram. För att lyckas med detta måste arbetet med detta starta mycket snart efter nyår.

- f/ RA rapporterade från planeringen av O-Ringen 2025. Klubbarna hade lämnat bedömningar över hur många funktionärer som de kan ställa upp med och det resulterade i ca 900 personer. Erfarenhetsmässigt brukar ca 1200 behövas. Frågan om att fylla bristen med funktionärer från föreningar utanför arrangörsföreningarna besvarades med nej. Klubbarna ansåg sig ha ytterligare personer att vidtala som funktionärer för att nå målet. RA hade lämnat en bedömning på 25 medhjälpare från Forserums SOK.

10-mila 2025

Klubbarna var överens om att uppgifterna i första hand ska fördelas klubbvis med stöd av andra föreningar. Medlemmar med specialkunskaper som IT, sjukvård, elektriker, hotellpersonal, VVS m.m. måste dock räkna med att i första hand hjälpa till där deras yrkeskunskaper krävs.

Hela organisations- och uppgiftsplanen har sedan en tid funnits ute för att klubbarna skulle kunna binda sig för de uppgifter de vill ha. De flesta hittills har påtagit sig uppgifter som har med tävlingsdelen att göra medan servicedelen hittills är mindre tingad. Hur ska vi göra i FSOK? Avvakta tills alla andra önskat och sedan låta personalansvariga i arrangemanget sätt in våra medlemmar på de uppgifter som är obesatta eller ska vi påta oss ansvaret för någon mindre del för huvuddelen av våra medlemmar? På O-Ringen 2009 ansvarade vi för resultatgivningen och på 10-mila 2014 hade vi densamma uppgiften men den var då så liten så majoriteten av vår av våra funktionärer fick syssla med annat. Vi får åter ta upp frågan på nästa möte.

- g/ Vi skaffade ny hemsida vid årsskiftet. RA undersökte ett flertal alternativ innan vi valde ny leverantör. RA uppfattade att vår årskostnad skulle vara mellan 1 000-2 000 kr/år. Första året var det rabatterat så vi betalade bara ca 600 kr. När fakturan nu kom för 2024 så var den på nästan 3 400 kr. Oro för att avtalet hade misstolkats fanns men när RA kontaktade One.com så höll de med om vi inte behövde två av posterna i specifikationen och strök dem. Resultatet blev att fakturan stannade på ca 1 200 kr för 2024.

Hemsida

§ 8

MK presenterade i egenskap av kassör det ekonomiska läget. Inte mycket hade ändrat sig sedan föregående möte. Löpande utgifter hade dock gjort att resultat för året sjunkit till 6 000 kr. Några årsavgifter saknas ännu trots påminnelse.

Ekonomi

§ 9

Till ny medlem invaldes Berne Högberg.

Nya medlem

§ 10

Inga försök hade gjorts för att få mera information om ny belysning på nuvarande elljusspår eller ev. nytt elljusspår sedan föregående möte. Deltagarna på morgondagens föreläsning ombads att tillfråga Pär Jansson om läget i fall de träffar honom där.

Elljusspåret

§ 11

Övriga frågor:

Inga övriga frågor att behandla framfördes av mötesdeltagarna.

Övriga frågor

§ 12

Då inga ytterligare frågor fanns att behandla så avslutade ordföranden mötet.

Avslutning

Vid protokollet:

Rohnny Andersson

Justeras:

Kenneth Kall

Tobias Lindstedt